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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2016/17:6 Undermålig räls som hotar arbetsmarknad och näringsliv

Trafikverkets sammanställning över undermålig räls för år 2016 innehåller inga 
muntra nyheter. Totalt bedöms hela 69 rälssträckor vara av så dålig kvalitet att 
hastigheter kommer att behöva reduceras för att säkerheten på rälsen ska 
garanteras och för att skador till följd av långtgående slitage på rälsen ska 
undvikas.

Av dessa 69 sträckor ligger tre stycken i Södermanland, men många ytterligare 
utgör viktiga stråk för arbetspendling och transporter av gods. Järnvägsrälsen, 
inte bara i Södermanland och Mälardalen utan i hela Sverige, utgör en 
nödvändig infrastruktur för att samhällsfunktioner ska kunna upprätthållas. En 
bristande infrastruktur har stora följdeffekter för arbetsmarknad och näringsliv 
och är därmed inte enbart en fråga om ren infrastruktur.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven: 

 

Vilka samlade grepp tas för att garantera att samhällsviktiga funktioner såsom 
arbetspendling och frakt ska kunna säkerställas med en sviktande 
rälsinfrastruktur? 

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-14
Besvaras senast
2016-09-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


